
 

 

 

 

 

公衛學院 108 年 11 月份院務摘要 

 

【ASPPH 公告】如有國際生需要移轉出香港，公衛學院樂意提供協助 

美國公共衛生學院暨學程學會（Association of Schools & Programs of 

Public Health, ASPPH）來信公告，鑒於國立臺灣大學已發出聲明，為因應

香港目前緊急情勢，各國如有國際交換生基於安全考量需從香港移轉，公

共衛生學院詹長權院長表示願意做暫時性接收。 

若有此需求可與詹院長或者全球衛生學程林先和主任聯絡。 

聯絡方式： 

公共衛生學院詹長權院長（E-mail：ccchan@ntu.edu.tw） 

全球衛生學位學程林先和主任（E-mail：hsienho@ntu.edu.tw） 

 

 

【ASPPH Announcement】NTUCPH is willing to temporarily 

accommodate exchange students currently in Hong Kong 

 

Association of Schools & Programs of Public Health (ASPPH) had 

announced that with the increasing unrest in Hong Kong, Chang-Chuan Chan, 

Dean of National Taiwan University College of Public Health, expressed 

National Taiwan University’s willingness to temporarily accommodate 

exchange students currently in Hong Kong if there is a need to move them due 

to safety concerns. Please contact the Dean and Hsien-Ho Lin, director of 

Global Health, for additional information or to request assistance for a student. 

Contact Information： 

Chang-Chuan Chan, Dean of College of Public Health（E-mail：ccchan@ntu.edu.tw） 

Hsien-Ho Lin, Director of Global Health（E-mail：hsienho@ntu.edu.tw 
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下列是信件全文(紅框標示處)：  

The full announcement is as follows： 

 


